
Uchwała  Nr 121/2019 

Zarządu Powiatu Wałbrzyskiego 

z dnia 25 października 2019 r. 

 

 

w sprawie:    określenia planu naboru do oddziału specjalnego liceum 

ogólnokształcącego    

                      w Zespole Szkół im. Marii Skłodowskiej-Curie w Szczawnie Zdroju.    

 

 

 

Na podstawie: art. 4 ust. 1 pkt 1 i art. 32 ust. 1 z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym (t.j. Dz. U. z 2019, poz. 511 z późn. zm) oraz art. 8 ust.16, art. 10 ust.1 

pkt 2               i art. 29 ust. 1 pkt 2 Prawo Oświatowe w związku z § 1 ust. 13 i § 6 pkt 1 

rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej z dnia 28.02.2019 w sprawie 

szczegółowej organizacji publicznych szkół i publicznych przedszkoli (Dz.U. poz. 502), 

Zarząd Powiatu Wałbrzyskiego uchwala co następuje: 

 

§ 1 

Zarząd Powiatu Wałbrzyskiego wyraża zgodę na utworzenie  i określenie planu 

naboru do oddziału specjalnego liceum ogólnokształcącego w Zespole Szkół im. Marii 

Skłodowskiej-Curie  w Szczawnie Zdroju na  rok szkolny 2020/2021.   

 

§ 2 

Wykonanie uchwały powierza się  Dyrektorowi Zespołu Szkół im. Marii Skłodowskiej – 

Curie  w Szczawnie Zdroju.   

 

§ 3 

Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia, z mocą obowiązującą od 1 września 2020 

r. 

 

 

 

 

 

Przewodniczący Zarządu: 

Krzysztof Kwiatkowski          

Wicestarosta: 

Iwona Frankowska  

Członkowie Zarządu : 

Mirosław Potapowicz     

Bogusław Uchmanowicz            

        Marek Masiuk 



UZASADNIENIE 

 

Dyrektor  Zespołu Szkół im. Marii Skłodowskiej – Curie w Szczawnie Zdroju  zwróciła się                  

z prośbą o wyrażenie zgody na utworzenie oddziału specjalnego liceum ogólnokształcącego 

dla młodzieży ze spektrum autyzmu w tym z Zespołem Aspergera.  W uzasadnieniu opierając 

się na obserwacji uczniów, którzy obecnie są kształceni w Zespole Szkół w Szczawnie Zdroju. 

Przyszli uczniowie będą mogli dokonywać wyboru spośród szerokiej oferty proponowanej 

przez szkołę, a w szczególności przez liceum ogólnokształcące kierunków w zakresie turystyki 

bądź ratownictwa medycznego, gdzie w przekonaniu Pani Dyrektor bardzo dobrze się odnajdą 

i będą mogli rozwijać swoje umiejętności.   

W związku  z powyższym podjęcie ww. uchwały uważa się za zasadne. 

 

 

                  STAROSTA 
 
         Krzysztof Kwiatkowski 
 

 


